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P¡otokólowala
E. Nizwald

P r o t o k ó 1 N r  3 / 2 0 0 7
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Roldctwa, która odbyla siq dma
I 6 stycznia 2007r.
Porz4dek posiedzenia:

1. A¡aliza podan dotycz4cych wykupu gruntów
2. Zatwierüetie planu pracy komisji ra rok 2007
3. Sprawy ró2ne.

Ad. 1.
Podanie nauczycieli z Karpnik o zakup dzialki nr R-423
Ze wzglqdu ta zlozony charakter sprawy komisja wnosi o wyjaénienie
mo2liwosci prawnych zw lqzany ch za sptzedaz4 dzialkrl
1/ czy fakt uzytkowania dzralki ptzez na.ucz:ycieli stwarza szczególne preferencje dla nauczycieli,
2/ czy sprzedaL w przetargu nieograniczonln moze byó podstawq do oprotestowania przetargu.

Podanie firmy,,Agrofarm" o sprzedaZ odcinka rowu bqd4cego czqéci4dzialki nr 31 w Lomnicy
poniewaz ciek wodnyjest wyci¡ldem kanalu biegn4cego przez teren wsi Lomnica komisja
wnioskuje by odpowiedzialne sluzby Urzqdu Gminy dokonaly caloéciowej oceny przebiegu cieku
co pozwoli podjqó wlaÉciw4 decyzjg.

W n i o s e k

Do spraw dotycz4cych sprzedn2y lub zmiany uzytkowania nieruchomoÉci, przed skierowaniem do
zaopiniowania przez komi sj q, nalezy dol{czyó informacj q opisuj 4c4 uwaruntowa ni a pra rvne.

Ad. 2.
Przewodnicz4cy komisji przedstawil propozycje planu pracy komisji na rok 2007 plan zostal
p¡zyj Qty j edno gloénie .l plar. w zalqczenir /

Ad. 3.
Komisja zapoznala siQ z wnioskiem dotyczqcyn taryf za wodE i ícieki.

Przewodnicz4cy komisji
Augustyn Wilczyíski
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